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Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowna Pani Aleksandra Wysocka 

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: zamiany mieszkań.  

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

 zwróciła się do mnie mieszkanka ul. Górnej, która zamieszkuje w nowym 

budownictwie miejskim oddanym do użytku w roku 2021, w kawalerce o powierzchni 37m
2
, 

którą otrzymała jeszcze jako bezdzietna panna.  

 Na dzień dzisiejszy założyła rodzinę i oczekuje na swoje pierwsze dziecko, w tym 

momencie wspomniana wyżej kawalerka okazała się za mała i nastąpiła potrzeba 

przeprowadzki na większy metraż.  

 Po konsultacjach w ZBM II TBS  niniejszą mieszkankę poinformowano, że ona już 

ma zaspokojone potrzeby mieszkaniowe i żadne inne mieszkanie jej już nie przysługuje.  

 Mając na uwadze powyższe, zwracam się z prośbą o udzielenie szczegółowej 

odpowiedzi, jak ma postąpić wspomniana mieszkanka żeby móc się starać o większe 

mieszkanie z zasobów miasta Gliwice, oddanych do użytku po 2019 roku lub innych.  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski 

 


